
Afgelopen maandag stond de laatste raadsver-
gadering van dit politieke seizoen op de agenda. 
Hieronder leest u een samenvatting van wat er 
is besproken en besloten. De vergadering van      
8 juli 2024 betrof de vergadering omtrent de     
‘Kadernota 2025’ inclusief de Algemene Be-
schouwingen van de verschillende fracties. Wilt 
u deze terugkijken? Dat kan via de website : 
https://oldenzaal.notubiz.nl/vergadering/1179652  
 
Voordat werd begonnen aan de beraadslagingen 
is er een minuut stilgestaan bij het overlijden 
van onze, zeer gewaardeerde, collega Gerjan. Wij 
wensen zijn familie heel veel sterkte met het ver-
werken van dit intense verlies. 
 
Het agendapunt 'Jaarstukken 2023' is van de 
agenda gehaald. Dat betekent dat er is begon-
nen met de bespreking van de 'Voorjaarsnota 
2024'. 
 
Voorjaarsnota 2024 
Conform de P&C cyclus wordt de gemeenteraad 
twee keer per jaar geïnformeerd over de voort-
gang van zowel beleid als financiën. De Voor-
jaarsnota 2024 is het eerste bijstellingsmoment 
voor het boekjaar 2024 en heeft betrekking op 
de eerste 4 maanden van dit jaar. De gemeente-
raad heeft unaniem ingestemd met de ‘Voor-
jaarsnota 2024’. Dit houdt in dat is besloten om: 
1.   De Voorjaarsnota 2024 vast te stellen; 
2.   In te stemmen met de structurele financiële  
    mutaties van deze Voorjaarsnota 2024 en  
    deze op te nemen in de meerjarenbegroting  
    2025-2028. 
 
Voorstel tot het vaststellen van de  
Kadernota 2025 
De Kadernota 2025 is het 1e document van de 
jaarlijkse P&C-cyclus. Bij de kadernota vindt de 
integrale afweging plaats voor de meerjaren-     
begroting 2025-2028 en worden de kaders en 
uitgangspunten vastgesteld voor de programma-
begroting 2025. Deze Kadernota 2025 is een     
bijzondere: de uitkomsten van het doorlopen 
project ‘ambities en middelen in balans’ zijn      
namelijk al gedeeltelijk in deze kadernota        
verwerkt. 
 
Bij het bespreken van de Kadernota 2025 wer-
den 4 amendementen ingediend: 
-    Solidair Oldenzaal: schrappen FTE Partici- 
    patiemedewerker: verworpen 
-    Solidair Oldenzaal: schrappen gelden t.b.v.  
    aantrekkelijke werkgever en organisatie- 
    ontwikkeling: verworpen 
-    GroenLinks: verbouwing stadhuis: verworpen 
-    GroenLinks: locatie Sociaal Plein: verworpen. 
 
Hierna werd het originele voorstel in stemming 
gebracht. WG, VVD en CDA stemden voor, PvdA, 
SO, D66 en GroenLinks stemden tegen. Dat be-
tekent dat de Kadernota 2025 is aangenomen.  
 
Na het in stemming brengen van het voorstel 
werden een 9-tal moties ingediend. U vind deze 
moties hieronder. De aangenomen moties wor-
den verder toegelicht. 
 
-    PvdA: financieel ondersteunen gewortelde  
    verenigingen: niet overgenomen 
-    Solidair Oldenzaal: nadere motivering  
    bureaustoelen: niet overgenomen 
-    Solidair Oldenzaal: inwoners consulteren  
    over toekomst stadhuis: niet overgenomen 
-    Solidair Oldenzaal: oproep aan Kabinet en 
    Tweede Kamer tot vrede: niet overgenomen 
-    Solidair Oldenzaal: eerst de buurt dan de  
    raad: niet overgenomen 

-    D66: andere invulling FTE voor personeels- 
    zaken: niet overgenomen 
-    CDA: sociale basisinfrastructuur: niet over- 
    genomen 
 
Motie van de VVD en PvdA omtrent ‘Masterplan 
Zuidelijke Entree’, deze motie is aangenomen én 
roept het college op om: 
1.   Een Masterplan ‘Zuidelijke Entree’ op te  
    stellen dat als doel heeft om de zuidweste- 
    lijke entree van Oldenzaal te transformeren  
    naar woningbouwlocaties; 
2.   Dit tenminste de volgende locaties te laten 
    omvatten: 
    a. De locatie van de voormalige houtzage- 
    rij Bulthuis waarop recent het voor- 
    keursrecht is gevestigd; 
    b. Het gebied tussen Eekboerstraat,  
    Schuttersveldstraat en Schelmaatstraat; 
    c. Jufferbeek-Noord. 
3.   Hierbij actief het geldende adagium van 3  
    woonlagen en een kap expliciet weg te laten,  
    en daarmee hoogbouw te vergemakkelijken; 
4.   De kosten hiervoor (a 150.000) te dekken uit  
    de algemene reserve; 
5.   De raad én inwoners hier actief bij te  
    betrekken. 
 
Motie van de VVD omtrent ‘Kaders Parkeren’, 
deze motie is aangenomen én roept het college 
op om: 
1.   Ervoor te zorgen dat parkeerplaatsen in onze 
    binnenstad voornamelijk beschikbaar zijn  
    voor bezoekers en kopende klanten en dat  
    er voor bewoners andere alternatieven  
    worden gezocht; 
2.   In gesprek te gaan met de nieuwe eigenaar  
    van De Driehoek om te bespreken of de  
    onderste laag van de parkeergarage wellicht  
    ingezet kan worden om bovenstaande te  
    realiseren. 
 
Motie van de PvdA en VVD omtrent ‘Populatie-
bekostiging Sociaal Domein’, deze motie is aan-
genomen én roept het college op om: 
1.   Samen met de sociale partners tijdens de 
    looptijd van de nieuwe regionale contract- 
    periode (ingaande op 1 januari 2025) een  
    plan van aanpak te ontwikkelen dat in ieder  
    geval resulteer in een nieuwe systeem  
    waarin bijvoorbeeld gewerkt wordt met één  
    hoofdaannemer; 
2.   Een gedragen en uitvoerbaar plan van aan
    pak te presenteren voor de bespreking van  
    de kadernota van 2027; 
3.   Eenmalig 250.000 euro uit de algemene  
    reserve te onttrekken en deze gelden aan te  
    wenden als innovatiebudget en hier – indien  
    blijkt dat dit verstrekte innovatiebudget  
    ontoereikend is – over te rapporteren aan de  
    raad; 
4.   In opmaat naar de realisatie van dit systeem  
    door te gaan met het realiseren van een  
    sterke sociale basis en samenwerking binnen  
    het netwerk, opdat de implementatie van  
    een nieuwe systeem vergemakkelijkt wordt. 
 
Voorstel tot het instemmen met de voorgenomen 
keuzes om te bezuinigen, indien het Rijk tekort-
schiet in het repareren van het structurele tekort 
zoals is geraamd in de Kadernota 2025 
Ook bij de bespreking van dit voorstel werden 
een aantal amendementen ingediend, acht om 
precies te zijn: 
-    Solidair Oldenzaal: behoud subsidies OTDIB 
    en SAVO: verworpen 
-    Solidair Oldenzaal: behoud subsidie Twents 
    Zilver: verworpen 

-    Solidair Oldenzaal: verlagen huurverhoging  
    huur binnensport: verworpen 
-    Solidair Oldenzaal: verlagen huurverhoging – 
    harmonisatie buitensportaccomodaties:  
    verworpen 
-    Solidair Oldenzaal: behoud bemensing  
    bewaakte fietsenstalling Werkwijzer:  
    verworpen 
-    D66: heroverweging lijst middelen en ambi- 
    ties in balans: verworpen 
-    GroenLinks: cameratoezicht fietsenstalling:  
    verworpen 
-    GroenLinks: inzet op preventie: verworpen 

Geen van de amendementen werd aangenomen, 
dat betekent dat het originele voorstel in   
stemming is gebracht. WG, VVD en CDA stemden 
voor, PvdA, SO, D66 en GroenLinks stemden 
tegen. Dat betekent dat ‘Ambities en Middelen in 
Balans’ is aangenomen.  
 
Voorstel tot het intrekken van de verordening  
uitsluitend recht 2021 
Het laatste voorstel van de avond betrof een    
direct voorstel, deze is unaniem aangenomen.  

Nieuws  
van de  
gemeente

Tijdens de Kadernota 
hebben wij stilgestaan 
bij het zuur en zoet dat 
Oldenzaal te wachten 
staat. Het Rijk verplicht 
ons om financieel     
keuzes te maken        

die ons allemaal pijn gaan doen. Een aantal 
fracties heeft populistische voorstellen gedaan 
die financieel niet gedekt zijn; wij kiezen ervoor 
eerlijk te zijn en geen toezeggingen te doen die 
we misschien niet waar kunnen maken. Wij 
hebben geen van de 13 amendementen          
gesteund en van de 12 moties alleen de 3 die 
er in onze ogen ècht toe doen gesteund. 
  
Met de motie “Masterplan Zuidelijke Entree” 
konden we volledig instemmen! Deze bevat 

exact de elementen die ook in onze motie van 
29 mei èn in de brief van collega Jan Bekke     
genoemd staan. De gemeente kan nu aan de 
slag met het maken van plannen voor   
mogelijke nieuwe woningbouwlocaties zoals 
ook wij die voor ons zien! 
  
Wij wensen ons allen toe dat het Rijk zich     
bedenkt en toch met extra geld komt, waardoor 
niet alle voorgestelde bezuinigingen door-    
gevoerd hoeven worden. 
Hopelijk kunnen we volgend jaar nog steeds 
zeggen: “Oldenzaal is de leuk-
ste gemeente van Nederland” 
  
Onze bijdrage is terug te lezen 
op www.wgoldenzaal.nl 
 

Nieuws van de raadsvergadering van woensdag 10 juli 2024

De laatste raadsvergadering voor de zomer-    
vakantie. Altijd een lange en intensieve ver-    
gadering als voorbereiding voor de meerjaren-
begroting 2025. Een forse opgave omdat de 
rijksoverheid van plan is de bijdrage aan de     
gemeenten aanzienlijk te verlagen. Omdat daar 
nog veel onzekerheid over bestaat hebben we 
voor de kadernota ingestemd met de voorstel-
len van het college. We beoordelen de voor-
stellen opnieuw bij de behandeling van de 
begroting in november. 

We hebben ingestemd met het ontwikkelen van 
plannen om het stadhuis te vernieuwbouwen. 
Dat kost veel geld maar is wel noodzakelijk.  
Wat ons betreft wordt tijd echt werk maken van 
het Masterplan Sociaal Domein om 
geïndiceerde zorg zo veel mogelijk te voor-  
komen door optimale algemene voorzieningen. 
Dat betekent dat het de hoogste tijd wordt om 
de centrale toegang goed te regelen om het 
uitgangspunt 1 plan 1 regisseur waar te maken. 
Daarom hebben we van harte ingestemd (we 
hadden er al eerder om gevraagd) met het      
besluit het Sociaal Plein te verhuizen van het 
stadhuis naar de Ganzenmarkt 11 (de voor-     
malige bibliotheek). 
Het CDA-Hart voor Oldenzaal wenst iedereen 
een mooie en fijne zomer toe. 

De gemeentelijke      
begroting staat 
onder druk.  
Er komen forse       
tekorten aan, dus 
helaas moet er      
bezuinigd worden 
en gaat de OZB     
omhoog. Om de 

Leukste Gemeente van Nederland te kunnen 
blijven, moeten we in veel zaken investeren en 
daarnaast willen we met elkaar ook dat alle 
voorzieningen overeind blijven. Daarom is het 
onontkoombaar dat de belastingen omhoog 
gaan en dat we bepaalde uitgaven als  gemeente 
niet meer doen. We hebben als VVD 3 moties      
ingediend die alle drie zijn aangenomen.  

We zien graag dat parkeerplaatsen in de    
binnenstad vooral ten goede komen aan    
bezoekers en kopende klanten en dat er alter-
natieven worden gezocht voor bewoners. Een 
optie die we hebben voorgesteld is de onder-
verdieping van de parkeergarage in de Drie-
hoek die altijd leeg staat. Ook hebben we 
voorgesteld op de zuidwestelijke entree van    
Oldenzaal geschikt te maken voor woning-
bouw: terrein van houtzagerij Bulthuis, Juffer-
beek-Noord en het gebied tussen Eek- 
boerstraat, Schuttersveldstraat en Schelmaat-
straat. We hebben veel woningen nodig, zeker 
als we als stad willen groeien. De laatste motie 
betreft een stelselwijziging in het sociaal do-
mein, maar die is echt voor de lange termijn.



OLDENZAAL

Op 8 juli kwamen drie financiële onderwerpen 
ter sprake, waarvan één werd uitgesteld. (toch 
werd het nog interessant!). Bij het derde onder-
werp: de Kadernota (wat gaan we volgend jaar 
ongeveer doen?) kwamen drie (alweer drie) on-
derwerpen aan de orde. Nu wordt het interes-
sant:  
Onderwerp 1: Wat gaan we volgend jaar onge-
veer doen?  
Onderwerp 2: Het Sociaal Plein gaat naar Gan-
zenmarkt 11!  

Onderwerp 3: Hoe gaan we in 2026 bezuinigen?  
Genoeg te bespreken dus! 
We gaan – helaas – het Vondelpark 2.0 niet uit-
voeren. D66 heeft hier met moeite mee inge-
stemd. Andere nodige bezuinigingen zouden 
nog meer pijn doen, dus dan dit maar. 
Dat het Sociaal Plein naar de Ganzenmarkt 11 
gaat moest samen met de kadernota in één 
keer worden besloten. Dit is één van de manie-
ren om een besluit te forceren. De oppositie 
heeft hier moeite mee. 
Met de bezuinigingen voor 2026 had de coalitie 
geen moeite, de oppositie vond dat deze teveel 
sociale maatregelen de nek zouden omdraaien. 
D66 gaf duidelijk aan dat dit beter moet worden 
bekeken, maar de andere partijen vonden dit te 
moeilijk. 
D66 wil een sociaal Oldenzaal!

 
Er is genoeg gezegd over bureaustoelen. Je 
moet goed zorgen voor je personeel als werk-
gever, dat mag best wat kosten. Echter heeft 
de gemeente als werkgever een bijzondere 
positie. Alles wat je uitgeeft aan personeel is 
namelijk gemeenschapsgeld, dus dat moet je 
goed verantwoorden. Daar riepen wij toe op. 
De rest van de raad vond het niet belangrijk, 
want te gedetailleerd. Onze taak is controle-
ren of er niet teveel geld wordt uitgegeven. 
  

De bureaustoelen zijn echter klein bier bij de 
3,25 miljoen die nu is goedgekeurd voor het 
verhuizen van het sociaal plein naar de oude 
bibliotheek, terwijl er nog geen concrete 
plannen zijn voor het stadhuis (16,1 miljoen 
voor gereserveerd). Onverantwoord. Wij kie-
zen voor een goedkoper scenario. Ondertus-
sen stijgen de lasten voor sportclubs en 
inwoners en gaat er bezuinigd worden op 
gelden die zorgen voor (zorg-)preventie. Dat 
kost uiteindelijk onder aan de streep nog 
meer geld. Onze 7 amendementen en 4 mo-
ties werden allemaal weggestemd. Bezuini-
gen moet soms, maar dan moet je het wel 
goed kunnen motiveren en de gevolgen 
ervan overzien. Dat betwijfelen we nu. 

Het was een lange zit maar dat zijn de kader-
nota’s altijd zover. Dit jaar niet op de fiets maar 
er gewoon bij. Er is veel tijd in gaan zitten en 
dan komt nr 1 frustratie van politiek: je kan er 
nog zo veel tijd in stoppen het eind resultaat is 
onzeker en, dat is het ergste, onlogisch. 
Mijn achter grond is 30 jaar ICT en een klein 
beetje filosofie. Voor beide is logica een belang-
rijk thema. Ik ben zelf gewend om mijn zakelijke 
beslissingen o.b.v. Logica te nemen en ik denk 
velen met mij. 
Hoe vreemd is het dan: 

-   dat we hebben afgesproken in het sociaal 
     domein om vooral in te steken op preventie 
-   voorkomen is en beter voor de mensen en 
    goedkoper  
-   dat we over meerdere jaren hebben geïnves- 
    teerd in preventieve maatregelen 
-   dat de wethouder erkent dat het gaat om  
    preventieve maatregelen 
-   dat we moeten bezuinigen 
 
Besluit maandag: maatregelen die zijn ingezet 
op besparen worden geschrapt om te bespa-
ren??? 
Logisch? Daar ga ik in het reces nog maar eens 
over filosoferen, u ook? 
 
Fijne vakantie. 
 

De raadsvergadering waarin 
de kadernota wordt vast-    
gelegd is wellicht de meest 
belangrijke van het jaar. 
Hierin worden de kaders 
vastgesteld voor de begro-
ting (vergadering in novem-
ber). De fractie van de PvdA 
heeft tegen het besluit van 

deze kadernota gestemd. De reden hiervoor 
is dat verenigingen en partijen die een goede 
rol vervullen in de Oldenzaalse gemeenschap 
(Otdib en Savo) zonder zicht op alternatieven 
zwaar worden gekort op hun subsidie of te 
maken krijgen met zeer hoge huurlasten (bin-
nen- en buitensportverenigingen). Onze motie 

om dit te voorkomen heeft het niet gehaald.  
Het is dezelfde coalitie WG, CDA en VVD die 
net als in 2014 (Ander Perspectief )  de reke-
ning legt bij deze groepen. Naar onze mening 
zullen de herstelmaatregelen straks meer 
kosten dan de nu behaalde bezuiniging.  
Verder zijn we als fractie blij dat beide moties 
(het mogelijk maken van woningbouw bij de 
zuidelijke entree van Oldenzaal en het aanja-
gen van samenwerking tussen zorg- en wel-
zijnsorganisaties) die we samen met de VVD 
hebben ingediend zijn aangenomen.  Als 
deze moties goed worden uitgevoerd zal het 
Oldenzaal weer een stuk beter en socialer 
maken.  
Wij wensen iedereen een goede vakantie. 

OLDENZAAL


